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شهرستان ارسنجان و کارکردهای توسعه روستایی با مشارکت بنیاد مسکن انقلاب اسلامی
با پیگیری های فرماندار ارسنجان و مسئولان بنیاد مسکن این شهرستان نشست بررسی مشکلات طرح بهسازی و هادی روستای شورآب در بنیاد مسکن

استان فارس با حضور مدیران و نمایندگان ادارات کل برگزار شد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، رحیم عزیزی فرماندار ارسنجان در این نشست بر لزوم استفاده از ظرفیت های قانونی برای توسعه روستایی
و محرومیت زدایی در این شهرستان تاکید کرد.

فرماندار ارسنجان با تاکید بر اینکه توسعه می بایست همه جانبه باشد افزود: شهرستان ارسنجان، در بعضی از زمينههای توسعه يافته و در بعضی از
زمينه ها نيز از ساير شهرستان ها و عقب افتاده است برای مثال اين شهرستان در حوزه صنعت و سرمايه گذاری وضعيت مناسبی ندارد، اما در حوزه

آموزش و دانشگاه وضعيت خوبی دارد.
وی ادامه داد: برای حرکت در مسير توسعه، بايد در زمينه تکميل و توسعه راههای اصلي برای خروج شهرستان از بن بست و حرکت به سمت
سرمايهگذاری و صنعتی شدن و رفع موانع و مشکلات معادن، تکميل شهرک صنعتی، فراهم کردن زمينه حضور سرمايه گذاران در شهرستان، توسعه

بخش کشاورزی و تکميل و توسعه پروژه های نيمه تمام ورزشی بهداشتی آموزشی و راه باشد.
عزیزی در ادامه اظهار داشت: به طور کلی برنامه ريزی برای توسعه توسط دولت صورت می گيرد و مديران در استان ها و شهرستان بايد آن برنامه ها را
پيگيری و اجرا کنند. ما هم سعی داريم در چهارچوب سياستها و برنامههای دولت در جهت عمران آبادانی و توسعه شهرستان تمام تلاش خود را با
استفاده از کليه ظرفيتها و پتانسيلها به عمل آوريم و با همفکری و همدلی و تشکيل مجمع مشورتی در شهرستان راه توسعه شهرستان را در همه

زمينه ها فراهم نماييم.
فرماندار ارسنجان همچنین طی سخنانی، مشکلات روستای شوراب را مطرح و خواسته ها و مطالبات مردم این روستا مبنی بر بالا بودن حریم خیابان

اصلی و مشکلات مردم جهت ساخت و ساز و حریم تاسیساتی را بیان کرد.
عزیزی ادامه داد: با توجه به اینکه شوراب مرکز دهستان است و مهاجر پذیر بوده و همراه با خبریز باید دارای دو بخش مستقل شوند، البته در صورت
تایید وزارت کشور و با توجه به اینکه هر دو روستا ممکن است در آینده دارای شهرداری شوند، مردم این منطقه خواهان رفع مشکلات و موانع ساخت و

ساز در این دو روستا هستند و به ویژه در روستای شوراب مطالبات بیشتر است و این نشست هم  به منظور رفع مشکلات شورآب بوده است.
در این نشست که معاونان و مدیران بنیاد مسکن استان فارس ، مدیر بنیاد مسکن ارسنجان و اعضای شورا و دهیار شوراب نیز حضور داشتند

تصمیماتی برای توسعه روستایی شورآب نیز گرفته شد.


